

Referat af Bestyrelsesmøde for Afd. 10-10

Mødeinfo:

Lokation: *Fyrparken 348*

Dato: *6. februar 2025 Kl. 19:00*

Deltagere: *Afd. 10-10*

Fremmødte: *Tom Lotzkat, Timothy Holm, Paul Monberg, Linette Kabuch, Per Bylund*

1. Fremmødte

Tom Lotzkat, Timothy Holm, Paul Monberg, Linette Kabuch, Per Bylund

2. Indkomne punkter

a. **Forslag om at gå sammen med afdeling 9+24+26+29 om et samarbejde om et afdelingens nyhedsbrev (lidt som trappenyt– bare i mindre format):**

Tom arbejder på sagen og er i dialog med de andre formænd i afdelingerne i Sædding.

Vi taler både om et samarbejde ift. et fælles nyhedsbrev og et samarbejde om at åbne op for hinandens aktiviteter og lign. i afdelingerne.

Vi er meget tæt på afdelingsmøderne i Ungdomsbo, og derfor sættes der en deadline til efter afdelingsmøderne er afholdt. Dette skyldes, at afdelingsbestyrelserne kan se anderledes ud efter møderne.

3. Igangværende opgaver

a. **Fakturaer for arbejde i/på sandkassen på Jerrigsvej. Opfølgning (Tom):**

Tom har inviteret Per til en forklaring af hvad der er foregået ift. det arbejde der er udført på bl.a. sandkasserne.

Per oplyser om, at han ikke har en decideret faktura for arbejdet på sandkassen på Jerrigsvej.

Fakturaen er mere et samlet overblik for opgaver udført i hele området.

Han tilføjer ydermere, at opgaven til ukrudtbekæmpelse har været udliciteret – og at han ved, at der er sprøjtet på faldunderlag, men at man principielt ikke sprøjter i sandkasser. Men er det sket, må der være sket en fejl. Ungdomsbo har i hvert fald ikke bestilt dem til at sprøjte i sandkasserne.

Der er konsensus om, at det ikke er smart at sprøjte i sandkasserne og at dette fremadrettet skal være et opmærksomhedspunkt.

Det bliver også italesat, at der er behov for udskiftning af sand i sandkasserne. Per undersøger dette nærmere.

b. Opklaring af sprøjtning af sandkasser. Hvad er der brugt og på hvilken baggrund osv.

Se punkt 3.a.

c. Opfølgning på forplejning til afdelingsmøde d. 19 marts:

Der serveres kaffe, sodavand, vand og småkager. Tom sørger for indkøb.

d. Husorden skal opdateres:

Tom forsøger at få en aftale med Lars Schütt, så han kan hjælpe med få opdateret husordenen.

Aftalen er, at Tom forsøger at få et møde med Lars indenfor 14 dage.

4. Eventuelt

Vi taler om, at nogle af beboerne i afdelingen, på eget initiativ, har opstartet en fælles facebook gruppe. Det skaber håb for en demokratisk afdeling i fremtiden. Aftalen er, at formanden laver et skriv i facebookgruppen om, at vi i bestyrelsen glæder os til at møde nye og gamle naboer til et forhåbentlig godt, konstruktivt afdelingsmøde d. 19/3. Dette skriv laves på facebook en uges tid før selve mødet.

5. Næste møde:

Næste møde er sat til d. 6/3-25.

Til næste møde, skal der følges op på en aftale med Lars Schütt ift. opdatering af husordenen.